Sound of Hope International Music Festival Registration Form

希望之声国际音乐节比赛报名表

Event Time: September 21, 2025

Event Address: 16889 Espola Rd. Poway, CA 92064

Contact us at (858) 436-4889 or hopemusicfoundation1@gmail.com

活动时间: 2025年9月21日

活动地址: 16889 Espola Rd. Poway, CA 92064

联系我们: (858) 436-4889 或 hopemusicfoundation1@gmail.com

姓名	姓	名
Name	Last Name	First Name
性别	│	☐ Female 女
Gender		
国籍		
Nationality		
出生日期		
Date of Birth		
左收 (井石 0005 左 0 日 04 日)		
年龄: (截至 2025 年 9 月 21 日)		
Age (As of September 21 2025)		
电子邮件		
Email Address		
家庭地址		
Home Address		
电话号码		
Phone Number		
分组 Division	Solo Woodwind Instrument (Flute	e, Oboe, Clarinet, Bassoon) 木管乐器
	独奏(长笛,双簧管,单簧管,大管)	
	□ Solo Brass Instrument (Trumpet, French Horn, Trombone, Tuba) 铜管乐器独奏 (小号,圆号,长号,大号)	
	□ Solo Guitar and Electric Guitar 吉他和电子吉他独奏	
	□ Solo Piano 钢琴独奏	
	□ Solo String (Violin, Viola, Cello, B 提琴,低音提琴)	ass) 弦乐独奏 (小提琴,中提琴,大
	□Solo Harp 竖琴独奏	
	I	

	□Solo Vocal 独唱	
	□ Solo Chinese Musical Instrument (Guzheng, Erhu, Pipa, Guqin, etc.) 中国古典乐器独奏 (古筝,二胡, 琵琶,古琴等)	
	□ Piano Ensemble (Piano Duet is allowed) 钢琴合奏 (可以是钢琴二重奏)	
	□ Ensemble (Any combination of instruments or Chamber) 合奏 (任何乐器的组合或室内乐)	
年龄组	□Prodigy I (age 4 - 6) 天才乐童 I (4 - 6 岁)	
Age Group	□Prodigy II (age 7 - 9) 天才乐童 II (7 - 9 岁)	
	□Prodigy III (age 10 - 12) 天才乐童 III (10 - 12 岁)	
	□Junior (age 13 - 15) 青少年组 (13 - 15 岁)	
	□Senior (age 16 - 18) 青年组 (16 - 18 岁)	
	□Beginner (For the students who learned their instrument within ONE year. No age limit requirement.) 初学者(学习乐器一年以内的学生。无年龄限制。)	
	□Prodigy Ensemble (age 5 - 12) 天才乐童乐团 (5-12 岁)	
	□Young Artist Ensemble (age 13 - 18) 青年艺术团 (13 - 18 岁)	
Program and Time (List entire program by division include Composer's full name, name of piece, Number, Key, Movement or Title, if applicable).		
节目和时间(请列出比赛组内的整个节目,包括作曲家的全名、曲目名称、编号、调、乐章或标题,如合适)。		
(For ensemble participants ONLY) Please list the names of all participants in your ensemble program (no limit on the number of participants)		
(仅限合奏参与者) 请填写本人 合奏组中所有参与者的姓名 (不 限制参与人数)		

Applicant Agreement 申请人协议:

I shall abide by the rules and regulations of the SHIMF Competition, if I accepted as a contestant in the competition. I declare that the information submitted in my application to the competition is complete and truthful. If I receive an award in the competition, I will attend the winner concert (for US participants) or submit a video recording of my award acceptance speech prior to the ceremony (for international participants). I will give recognition of the award in all future publicity. \$75 non-refundable application fee should be made payable to Hope Music Foundation. Contestants interested in multiple submissions must complete separate applications for each entry, pay a non-refundable \$40 for each additional entry.

The non-refundable application fee should be made payable to Hope Music Foundation. Application Fee is accepted by Zelle: hopemusicfoundation1@gmail.com. Please memo your name when you Zelle. If you are from China and have no Zelle, please add Wechat ID wangxuehua683996 and send RMB 600 for application fee.

The deadline of submitting the YouTube link is September 8th, 2025.

如果我接受参加 SHIMF 比赛,我将遵守比赛的规章制度。我声明,我提交的参赛申请信息完整真实。如果我在比赛中获奖,我将出席获奖音乐会(美国参赛者)或在音乐会前提交获奖发言视频(国际参赛者)。我将在未来的所有宣传活动中公布我所获奖项。申请费为 75 美元,不可退还,请支付给 Hope Music Foundation。有意提交多份作品的参赛者必须为每个作品填写单独的申请,并为每个额外作品支付 40 美元不可退还的费用。

请将申请费支付到 Hope Music Foundation。中国以外的申请者请 Zelle 支付申请费: hopemusicfoundation1@gmail.com。 请在 Zelle 上备注您的姓名。中国内地的申请者,请加王雪桦教授的微信(微信号 wangxuehua683996),提交 600 元人民币。提交 YouTube 链接的截止日期是 2025 年 9 月 8 日。

I accept the application agreement above	我接受以上申请协议
--	-----------

Please provide a video via YouTube by September 8th, 2025 (Not required now and you can update this field later after the form is submitted.)

请在 2025 年 9 月 8 日之前通过 YouTube 提供视频(目前不需要,您可以在提交表单后稍后更新此字段)。

Parent Signature (if applicant is under 18)

父母签名(如果申请人未满 18 岁)

Applicant Signature (if applicant is 18 or above)

申请人签名(如申请人年满18岁)

Date 日期

Date 日期